
Protokół nr 3/2015 

posiedzenia 

Komisji Budżetu i Finansów 

w dniu 24 lutego 2015 r., w godz. 13
00

 – 13
50

 

w Starostwie Powiatowym w Białogardzie 
 

  

 W posiedzeniu uczestniczyły osoby wykazane na liście obecności, co przedstawia 

załącznik nr 1. 

 Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź otworzyła posiedzenie 

Komisji oraz zaproponowała następujący porządek obrad: 

 

 

1. Przyjęcie porządku obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Komisji. 

3. Wybór Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. 

4. Zaopiniowanie projektów uchwał na V Sesję Rady Powiatu w Białogardzie. 

5. Wolne wnioski i zapytania. 

6. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

 

 

Ad.1 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów zapoznali się z proponowanym porządkiem 

obrad. 

 

 

 

Ad.2 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów jednogłośnie przyjęli protokół nr 2/2015 z dnia  

4 lutego 2015 roku. 

 

 

 

Ad.3 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów przystąpili do wyboru Wiceprzewodniczącego 

Komisji. 

Przewodnicząca Komisji – Anna Kodź poprosiła o zgłaszanie kandydatur  

na Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów. Zaproponowała radnego Jerzego 

Żuka. Jerzy Żuk wyraził zgodę na pełnienie tej funkcji.  

Przewodnicząca Komisji – Anna Kodź poddał pod głosowanie kandydaturę radnego Jerzego 

Żuka na Wiceprzewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  

 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw –  

0 głosów, wstrzymujący – 1 głos) wybrali radnego Jerzego Żuka na Wice- 

przewodniczącego Komisji Budżetu i Finansów.  
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Ad.4 

Komisja Budżetu i Finansów zaopiniowała następujące projekty uchwał Rady Powiatu  

w Białogardzie na V Sesję Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie: 

 

a) „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”,  

co przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 
 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały  

w sprawie „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”. Poinformował, m.in. 

że program jest zawarty na lata 2015 – 2018, co wynika z Ustawy o Samorządzie 

Powiatowym. Dodał, że Powiat będzie zabiegał w ramach Powiatowej Rady Bezpieczeństwa 

Ruchu Drogowego o kamizelki dla najmłodszych uczestników ruchu. Planuje pozyskać 

elementy odblaskowe, które chce przeznaczyć dla najmłodszych na terenach wiejskich. 

Program został zatwierdzony przez Komisję Bezpieczeństwa, zostały włączone podmioty, 

które realizują zadania programu. Program podzielony jest na cele, zadania i określony jest 

sposób realizacji.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, jakie środki finansowe zabezpieczyło Starostwo   

na realizację w/w Programu. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że środki zostały zabezpieczone na 

promocji. Dodał, że w budżecie nie ma wydzielonych środków na powyższy cel a program 

nie potrzebuje zabezpieczenia finansowego na dzień uchwalenia. Jest w budżecie zapisana  

tz. rezerwa na działalność kryzysową, która została zaopiniowana w budżecie na bieżący rok 

w wysokości 1%. Stwierdził, że gdyby była potrzeba działań to można środki przeznaczyć  

z rezerwy.   

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy wpisane podmioty do programu wiedzą,  

że zostały umieszczone w dokumencie - np. Towarzystwo Ubezpieczeniowe.   

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że podmioty na stałe współpracują  

ze szkołami, gminami i również zaopatrują uczestników ruchu w kalendarzyki, broszurki 

informacyjne. Mają wpisane to w swoją działalność.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że w opracowaniu znajduje się podmiot: Straż 

Miejska. Zapytał jak to będzie wyglądało na terenie Miasta Białogardu po rozwiązaniu przez 

Burmistrza tego podmiotu o czym się słyszy z mediów.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda oświadczył, że trudno mu się odnieść do powyższego 

pytania. Na dzień dzisiejszy Straż Miejska istnieje i ma określone zadania statutowe. Jeśli 

zostanie rozwiązana to wtedy nie będzie realizatora w tym zakresie. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, że jeśli został wpisany w program dany podmiot, 

to czy on wie, że o tym fakcie np.: Związek Harcerstwa Polskiego, Polski Czerwony Krzyż 

itd.  

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. 

Członek Komisji – Adam Kołacki wyraził swoje zdziwienie z powodu braku wpisanej kwoty 

na w/w program. Następnie zapytał, o wysokość budżetu Zarządzania Kryzysowego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że w tej chwili nie odpowie  

w szczegółach. Poinformował, że jest podpisane porozumienie zgodnie z którym funkcjonuje 

Zintegrowany Zespół Zarządzania Kryzysowego. W skład zespołu wchodzi Miasto Białogard, 

Gmina Białogard i Powiat Białogardzki. Nie współpracuje w ramach zintegrowanego zespołu 

Gmina Tychowo i Gmina Karlino ponieważ ich siedziby są oddalone. Jest podpisane 

porozumienie.  
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Samorządy wchodzące w skład zintegrowanego zespołu każdego roku składają się na 

działalność zespołu, który mieści się w Starostwie jako Wydziała Zarządzania Kryzysowego.  

W ramach zespołu funkcjonuje jedna łączność.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

„Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa 

obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018”. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie „Powiatowego 

programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony bezpieczeństwa obywateli i porządku 

publicznego na lata 2015 – 2018”. 

 

Komisja Budżetu i Finansów większością głosów (za – 3 głosy, przeciw –  

0 głosów, wstrzymujący – 1 głos) pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały Rady 

Powiatu w sprawie „Powiatowego programu zapobiegania przestępczości oraz ochrony 

bezpieczeństwa obywateli i porządku publicznego na lata 2015 – 2018” w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 2 do niniejszego protokołu. 

 

b) zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015,  

co przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej  

na rok 2015. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili uwag  

do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej na rok 2015. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia rocznego planu kontroli Komisji Rewizyjnej  

na rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 
 

c) zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015, co przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu  

w Białogardzie na rok 2015. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zatwierdzenia 

planów pracy stałych komisji Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 
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Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zatwierdzenia planów pracy stałych komisji Rady Powiatu  

w Białogardzie na rok 2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 4 do niniejszego 

protokołu. 

 

d) ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015,  

co przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego 

planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie ramowego planu 

pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 2015. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie ramowego planu pracy Rady Powiatu w Białogardzie na rok 

2015 w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 5 do niniejszego protokołu. 
 

e) zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego, co przedstawia załącznik 

nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy ktoś się zwrócił z wnioskiem  

o udostępnienie herbu i flagi Powiatu Białogardzkiego. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. Poinformował,  

że zwróciła się Parafia Najświętszego Serca Pana Jezusa przy ul. Dąbrowszczaków  

w Białogardzie. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili innych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad 

używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie zasad używania 

flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie zasad używania flagi i herbu Powiatu Białogardzkiego  

w Białogardzie w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 
 

f) odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku, 

co przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 
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Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania 

członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie odwołania 

członka Rady Powiatu ze składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie odwołania członka Rady Powiatu ze składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 7 do niniejszego 

protokołu. 
 

g) oddelegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa  

i Porządku, co przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego protokołu. 
 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź zapoznała członków Komisji  

z projektem uchwały w sprawie oddelegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku. 

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie 

oddelegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie w sprawie oddelegowania 

członka Rady Powiatu do składu Komisji Bezpieczeństwa i Porządku. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu w sprawie oddelegowania członka Rady Powiatu do składu Komisji 

Bezpieczeństwa i Porządku w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

 

 

h) zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, co przedstawia załącznik nr 9  

do niniejszego protokołu. 

 

Straosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały - 

zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca 

uchwałę budżetową na rok 2015. 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniająca uchwałę 

budżetową na rok 2015. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu - zmieniająca uchwałę budżetową na rok 2015, w brzmieniu jak 

przedstawia załącznik nr 9 do niniejszego protokołu. 

 

 

i) zmieniająca wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 - 

2025, co przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego protokołu. 
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Straosta Białogardzki – Tomasz Hynda zapoznał członków Komisji z projektem uchwały 

zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 - 2025.  

Członkowie Komisji Budżetu i Finansów Rady Powiatu w Białogardzie nie zgłosili żadnych 

uwag do przedłożonego projektu uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniającej 

wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 - 2025 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poddała pod głosowanie 

członkom Komisji projekt uchwały Rady Powiatu w Białogardzie - zmieniającej wieloletnią 

prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego na lata 2015 - 2025. 

 

Komisja Budżetu i Finansów jednogłośnie pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały 

Rady Powiatu - zmieniającej wieloletnią prognozę finansową Powiatu Białogardzkiego 

na lata 2015 - 2025, w brzmieniu jak przedstawia załącznik nr 10 do niniejszego 

protokołu. 
 

 

 

Ad. 5 
Członkowie Komisji zapoznali się z informacją o działalności Zarządu Powiatu  

w Białogardzie w okresie pomiędzy III a V Sesją Rady Powiatu w Białogardzie – załącznik 

nr 11. 

 

*Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła poprosił  

o rozszerzenie informacji dotyczącej oferty wstępnej Zespołu Negocjacyjnego w sprawie 

odpłatnego użyczenia udziałów Szpitala Powiatowego Sp. z o.o. w Białogardzie oraz 

informacji dotyczącej wyrażenia zgody na dopuszczenie firmy EMC Instytut Medyczny S.A. 

do negocjacji z prawem do zbadania spółki Szpital Powiatowy Sp. z o.o. w Białogardzie. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że zakres sprawozdania obejmuje 

swoim zakresem dwa miesiące w których odbyło się dziewięć spotkań Zarządu. Oświadczył, 

że Zespół Negocjacyjny zarekomendował Zarządowi przejście do kolejnego etapu, czyli 

dopuszczenie do badania spółki firmy EMC Instytut Medyczny S.A. W piątek trwało badanie 

spółki przez firmę EMC Instytut Medyczny S.A. W tej chwili firma po badaniu spółki - audyt 

wewnętrzny „due diligence” przystąpi do ewentualnego złożenia oferty końcowej. Następny 

etap to proces negocjacji. Warunkiem przystąpienia to procesu negocjacji jest złożenie oferty 

ostatecznej przez firmę, która odpowiedziała na ogłoszenie Powiatu. Dodał, że na ogłoszenie 

odpowiedziała tylko jedna firma EMC Instytut Medyczny S.A..  

**Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła zapytał dlaczego 

Zarząd Powiatu zaopiniował negatywnie wniosek Związku Miast i Dorzecza Parsęty  

w sprawie podpisania porozumienia mającego na względzie przygotowanie i realizację 

zadania polegającego na budowie ścieżki rowerowej z miejscowości Kołobrzeg  

do miejscowości Karlino w ramach projektu “Pomorski Krajobraz Rzeczny”, finansowanego 

ze środków Inicjatywy Wspólnotowej Interreg IV A. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że na początku projekt musiałby być 

w 100 % sfinansowany przez partnerów, czyli 50% Powiat i 50% Gmina. Wartość projektu 

wynosi około 7,7 mln zł. Dofinansowanie to około 85%, czyli wkład własny Powiatu 

wynosiłby 500.000 zł. Następnie dodał, że po analizie Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Powiatu Białogardzkiego na obecną chwilę Powiat nie jest w stanie zapewnić wydatków  

w takiej wysokości.  

****Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła zapytał,  

czy ze względu na odmowę Dorzecze Parsęty może uczestniczyć w w/w programie. 
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Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił twierdzącej odpowiedzi. Dodał, że to była 

propozycja partnerstwa ze strony ZMiDP. Następnie poinformował, że odbył się konwent 

Wójtów i Burmistrzów Powiatu Białogardzkiego na którym m.in. poruszony został temat 

dotyczący budowy ścieżki rowerowej łączącej Białogard i Karlino, której budowa planowana 

jest wzdłuż drogi wojewódzkiej nr 163. W związku  powyższym zostało zaplanowane 

spotkanie z Zarządem Dróg Wojewódzkich. Burmistrz Białogardu, Burmistrz Karlina i Wójt 

Gminy Białogard zadeklarowali wsparcie w wykonaniu tej inwestycji. Na spotkaniu 

doszliśmy do wniosku, że najbardziej istotnym elementem jest połączenie Białogardu  

z Karlinem ścieżką rowerową, co da możliwość mieszkańcom tej części dotarcia na rowerze 

bezpiecznie do sieci ścieżek, które już funkcjonują. Projekt ścieżki zostanie 

najprawdopodobniej wykonany pod koniec 2017 r.  

*****Członek Komisji – Adam Kołacki poprosił o rozszerzenie informacji w sprawie oferty 

wstępnej Zespołu Negocjacyjnego dotyczącego odpłatnego użyczenia udziałów Szpitala 

Powiatowego w Białogardzie Sp. z o.o. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że większość spraw jest objęta 

klauzulą poufności. Oferta wstępna został złożona przez firmę EMC Instytut Medyczny S.A. 

Oświadczył, że formalne wymogi zostały spełnione. Oferta jest zgodna z ogłoszeniem.  

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy na obecną chwilę umowa została podpisana  

z firmą. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda udzielił negatywnej odpowiedzi. Poinformował,  

że prowadzony jest proces przez firmę - Doradca Consultants Ltd z Gdyni, która na zlecenie 

Powiatu określiła wartość spółki. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, jaka jest wartość udziału określona przez w/w 

firmę. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że wartość udziału wynika z wyceny  

i wynosi 79 mln zł.  

Członek Komisji – Adam Kołacki stwierdził, że jest dosyć niska. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda nie zgodził się ze swoim przedmówcą, uważa, że jest 

bardzo wysoka. 

Przewodniczący Rady a zarazem członek Komisji – Henryk Budzyła stwierdził,  

że spodziewał się niższej. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał o termin zakończenia negocjacji. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że jest określony harmonogram 

badania spółki. Do 16 marca br. firma jest zobowiązana do złożenia oferty. Jeśli ona będzie 

odpowiadała ogłoszeniu to wtedy może dojść do zawarcia umowy a jeżeli nie to będzie 

proces negocjacji. Stwierdził, że to zależy od warunków jakie zostaną ustalone do kryteriów, 

które zostały zawarte w ogłoszeniu.  

****** Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy wszystkie punkty, które zostały 

zawarte w sprawozdaniu z działalności Powiatowej Komisji Bezpieczeństwa i Porządku na 

2014 r. zostały zrealizowane. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda poinformował, że program jest planem. Pewne 

aspekty z programu zostały zrealizowane i zostały ujęte w sprawozdaniu. 

Członek Komisji – Adam Kołacki zapytał, czy niezrealizowane punkty zostały zawarte  

w programie na 2015 r. 

Starosta Białogardzki – Tomasz Hynda stwierdził, że w zasadzie obecny program nie 

odbiega od tego, który był w poprzedniej kadencji. Jest podobny. Aspekty wynikają  

z przepisów o bezpieczeństwie na terenie gmin powiatu. Jest to program ramowy.  

 

Komisja Budżetu i Finansów zapoznał się  z przedstawioną informacją. 
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Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów – Anna Kodź poinformowała o wyczerpaniu 

porządku obrad i zamknął posiedzenie Komisji. 
 

 

 
        Protokołowała 

Violetta Adamczewska 

 

 

 

                    Przewodnicząca  

  Komisji Budżetu i Finansów 

 

Anna Kodź 

 


